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MÖTESPROTOKOLL 
 
ARBETARSKYDDSKOMMISSION / SAMARBETSKOMMITTÉ 
 
Mötet hölls måndag 19.4.2021 kl. 10.30-12.00 med Teams kontakt  
 
Medlemmar (suppleant): 

Arbetsgivarrepresentanter: Elina Stadigh, ordf. (Linda Gerkman), Helena 
Strandell (Klas Nyström) 

Representanter för FOSU: Åke Finne (Marit Nilsson-Väre), Petri Mäntysaari 
(Kristina Heinonen), Nikodemus Solitander (Maria Ehrnström-Fuentes), Henrik 
Damström (Tove Ahlskog-Pursiainen) 

Representanter för PRO, arbetarskyddsfullmäktig: Johan Vestin (Henrik Eklund) 

Sekreterare: Victoria Sandberg  

Sakkunnig: Ida Borgar 

Karen Spens 

 
Agenda 
 

a) Val av protokolljusterare för mötet; Petri Mäntysaari, Marie Ehrnström-
Fuentes 

b) Fastställande av agendan för mötet.  
 
Mötesprotokoll från föregående möte som information  
 
Arbetarskyddsärenden 
 

1. Må bra verksamhetsplan för år 2021 (bilaga 1,2) 
 
Plan för Hankens må bra verksamhet för Helsingfors och Vasa som bilaga. I all 
verksamhet följs myndigheternas rekommendationer så att en del av planerna 
eventuellt görs först under hösten eller nästa år.  
 
Förslag: ärendet diskuteras och planen fastställs. 
 
Beslut: ärendet diskuterades och planen fastställdes.  
 
Samarbetskommitténs ärenden 

 
2. Styrelsens möte 20.4.2021 
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Styrelsens beslutsärenden som gäller personal och Hankens ekonomiska position 
skickas till samarbetskommitténs medlemmar samtidigt som den skickas till 
styrelsen. 
 

3. Bokslut och verksamhetsberättelse 2020 (bilaga 3) 
 

Ekonomidirektör Klas Nyström presenterar materialet.  
 
Förslag: ärendet diskuteras och antecknas för kännedom. 
 
Beslut: ärendet diskuterades och antecknades för kännedom.  
 
Protokollsanteckningar: Helena Strandell presenterade verksamhetsberättelsen 
och Klas Nyström bokslutet. Samarbetskommittén diskuterade Hankens 
ekonomiska resultat, placeringsverksamhet och budget.  
 
Bra värden för 2020. Vi klarade oss bättre än budgeten. Koronaeffekten har 
bidragit till sparade kostnader vid t.ex. resor och tillfälliga anställningar samt 
bidrog statsbidraget som vi fick för ökade studentintagningar till högre kassa, 
medan forskningsunderstödet varit mindre än normalt. Många studerande har 
blivit färdiga inom målsatt tid, vilket är positivt. Många engångssatsningar på 
fastigheterna gjordes som inte kommer att göras om inom en nära framtid.  
 
 

4. Hankens inträdesprov juni 2021  
 
Direktör Linda Gerkman och chef för studentantagning Ida Borgar presenterar 
planerna för Hankens inträdesprov.  
 
Förslag: ärendet diskuteras och antecknas för kännedom. 
 
Beslut: ärendet diskuterades och antecknades för kännedom.  
 
Protokollsanteckningar:  Inträdesprovet ordnas 8.6. i Hankens huvudbyggnad samt 
i Finlandia-huset. För inträdesprovet behövs ca 100 frivilliga övervakare från 
Hanken. Vid behov anställs extern hjälp. Under veckan kommer ett frågeformulär 
om deltagande att skickas ut. Den övervakande personalen kommer under provet 
att ha skyddsutrustning (visir, handskar och munskydd) och skolning kommer att 
ordnas på förhand. 
 
Under provet ska säkerhetsavstånd hållas, städningen ökas samt munskydd 
användas. Ordningsvakter och annan personal kommer att finnas på plats för att 
hålla ordning. Sökande anländer i mindre grupper till specifika ankomsttider och 
olika ingångar till respektive byggnad för att undvika köbildning och innan provet 
har sökandena fått ta del av en säkerhetsanvisning. 
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5. Code of Conduct (bilaga 4) 
 
Utkast till Hankens Code of Conduct som bilaga. 
 
Förslag: ärendet diskuteras och antecknas för kännedom. 
 
Beslut: ärendet diskuterades och antecknades för kännedom.  
 
Protokollsanteckningar: Medlemmarna har fått ge skriftliga kommentarer på 
utkastet som kommer att tas i beaktande vid den vidare utformningen av CoC 
(bilaga). Det påmindes om att Hanken har en skild instruktion om jäv. 
 
 

6. Bredband  
 
Hanken har betalat till 25 personer Elisamobilbredband (SIM-kort) för t.ex. Ipads 
och datorer. Eftersom det är arbetsgivare som har skaffat tjänsterna betraktas 
dessa inte som skattepliktiga förmåner om SIM-korten enbart används i 
arbetsärenden. 
 
Hanken betalar också direkt till ett antal personer för bredband i hemmen eller till  
pekplattan. Eftersom det inte är arbetsgivaren som köpt tjänsterna borde dessa fall 
betraktas som skattepliktiga förmåner och betalas med lönen, inte via M2. Ifall 
dessa inte endast används för arbetsärenden utan även privat borde de inte i sin 
helhet ersättas av Hanken. 
 
Hanken ska bereda principer om vem som kan få bredband betalt av Hanken när 
många redan har privat bredband hemma eller kan koppla datorn till nätet via 
Hankens telefon.  
  
Förslag: ärendet diskuteras och antecknas för kännedom. 
 
Beslut: ärendet diskuterades och antecknades för kännedom.  
 
Protokollsanteckningar: Det konstaterades att nya principer för detta behövs 
eftersom det tidigare varit inkonsekvent vem som fått och inte fått bredband betalt 
av Hanken.  
 
 

7. Distansarbete efter sommaren 2021 
 
Hanken ska uppdatera principerna för distansarbete efter sommaren. Ifall 
personen jobbar minst 50% av sin arbetstid på distans kunde man dela rum och 
eventuellt arbetsbord. Dagarna på distans eller på Hanken ska vara hela 
arbetsdagar (gäller administration). Hanken kunde under våren ha en förfrågning 
om personalens intresse om distansarbete och uppdatera principerna efter det. 
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Förslag: ärendet diskuteras och antecknas för kännedom. 
 
Beslut: ärendet diskuterades och antecknades för kännedom.  
 
Protokollsanteckningar: Det är viktigt att komma ihåg att pandemin ännu är i ett 
mellanskede och att det krävs en flexibilitet över detta eftersom det ännu kan 
komma att ändras med tidens gång. Alla har även olika behov och arbete, vilket 
måste tas i beaktande då principerna utarbetas. Gemensamt för alla är dock att 
Hanken ska vara en rolig och trygg arbetsplats att komma till.  
 
Närundervisningen kommer att vara essentiell för vissa studeranden, det är därför 
viktigt att den ordnas på ett tryggt och säkert sätt.  
 
Vissa frågor angående delning av rum och distansarbete samt deras kostnader 
måste ännu redas ut.  
 
 

8. Mötestider under år 2021 
 
Mötestiderna är planerade enligt styrelsens möten.  
 
måndag 7.6. kl. 9.00 
måndag 13.9. kl. 9.00 
måndag 25.10 kl. 9.00 
måndag 13.12 kl. 9.00 
 
Förslag: ärendet diskuteras och antecknas för kännedom. 
 
Beslut: ärendet diskuterades och antecknades för kännedom.  
 
 
 
Helsingfors 19.4.2021 
 
Elina Stadigh 


